





Tel: 03-8959 1088 HP: 010-200 8350

MH-TPE07

7天6晚台北/高雄/南投/台中+阿里山

Flight: Malaysia Airline (Subject to change)

KUL/TPE 0920/1410 MH366 TPE/KUL 1510/2005 MH367

Include MOB + 30kg checked baggage

Tour Fare:

行程亮点 Highlight:

- ~全程当地 3+4★酒店 Entire trip in local 3+4 ★ hotels
- ~ 升级 1 晚温泉酒店 Upgrade to 1-night stay in a hot spring hotel
- ~ 安排阿里山小火车体验 **Experience the Alishan small train ride**
- ~ 日月潭 Sun Moon Lake

美食安排 Local Meals:

- · 干葉火鍋吃到飽 Chiba Hot Pot Buffet
- · 客家料理 Hakka Cuisine
- ·阿里山閣風味餐 Alishan Ge Style Meal
- ·原住民甕仔雞風味餐 Indigenous Clay Pot **Chicken Specialty**
- ·金品小笼包 Jinpin Xiao Long Bao

购物站 Shopping Arrangement:

茶园,原住民山产中心,天禄艺术中心,珍珠 展示馆 Tea Plantation, Indigenous Mountain **Products Center, Tianlu Art Center, Pearl Exhibition Hall**

团费不含 Tour Package No Including:

保险 Travel Insurance RM 70 /Pax

司导小费 Tipping RM 100 /Pax

注意事项:

- 1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
- 2. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中文版本 为依据.
- 3. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

阿里山国家公园(含小火车)





吉隆坡 🔀 台北 (MOB/**X**) 酒店 3★: 台北 Hotel Papawhale 或同级

西門町商圈 以其丰富多彩的购物,美食,文化和娱乐设施吸引着大量的游客前来参观和体验.

台北 (0.5H) 基隆 (2.5H) 台中 (B/**X**/D) 酒店 4★: 台中綠園道商旅或同级

平溪十分車站 (自費放天燈) 历史悠久的铁路车站, 游客可在此放天灯祈福, 感受独特的传统文化.

九份老街 (干與干尋發想地) 依山而建的老街, 遍布茶馆和特色小吃, 是台湾著名的复古风景地.

中社花海 (全台最大的花卉展覽花園) 四季花开不断, 色彩缤纷, 是赏花拍照的绝佳景点.

台中 (2.5H) 高雄 (B/L/**X**)

酒店 3★: 高雄旅居文旅七賢館或同级

客家民俗村 展示客家文化,传统建筑和民俗风情,了解客家人的生活方式和历史,

佛光山 (佛陀紀念館) 台湾著名佛教圣地, 拥有雄伟的佛像和庄严的佛教文化展示馆

最新高雄駁二藝術特區參觀 (大港橋/棧貳庫/香蕉碼頭) 结合现代艺术, 历史建筑与港口风光, 是高雄最具创意氛围的文化景点.

六合夜市 (晚餐廣場小吃街自理) 高雄最具代表性的夜市之一, 汇聚各类台湾特色小吃.

高雄 (1.5H) 嘉義

(B/L/**X**) 酒店 4★: 嘉義仁義湖岸大酒店或同级

珍珠展示館了解珍珠的养殖与加工工艺,并欣赏各类精美珍珠饰品

天長地久橋 一座象征永恒爱情的浪漫吊桥, 周围自然景色优美, 是热门打卡地

龍隱寺 历史悠久的佛教寺庙,环境清幽,适合参拜与静心.

阿里山國家公園-森林之歌 以壮丽的森林景观和自然生态闻名, 四季景色各具特色

阿里山神木 (阿里山雲海/姊妹潭/受鎮宮 (搭乘一段小火車) 欣赏干年红桧神木, 梦幻云海, 宁静湖 泊以及充满历史文化的受镇宫.

文化路夜市 充满在地风味的夜市,聚集各类台湾美食,如鸡肉饭,烤玉米,茶叶蛋等.

嘉義 (1.5H) 南投 (1H) 台中 (B/L/**X**) 酒店 3★: 台中文華道會館或同级

日月潭風景區 台湾最大的淡水湖, 以湖光山色闻名, 是著名的观光胜地

日月潭包船遊湖-文武廟參觀 乘船畅游日月潭, 欣赏湖光美景, 并参观供奉关公与文昌帝君的 文武庙, 感受庄严的庙宇文化

原住民特產中心 了解台湾原住民族文化, 选购特色工艺品及土特产

高美濕地 (日本評選世界最美夕陽) 生态丰富的湿地保护区, 被誉为世界级的绝美日落观赏地.

台中國家歌劇院 (耗資 43 億世界級綠能建築) 由日本建筑大师设计, 独特的流线型外观.

逢甲夜市 台湾最具人气的夜市之一,各种创意美食云集,如大肠包小肠,恶魔鸡排.

台中 (2.5H) 台北

(B/L/**X**) 酒店 4★: 矽谷溫泉大酒店或同级

台北維格鳳梨酥手信以台湾特色伴手礼闻名,品尝香甜酥软的正宗凤梨酥,并选购伴手礼.

天祿藝術中心 汇集精美玉石, 工艺品及文化艺术收藏, 是了解台湾玉雕文化的好去处

忠烈祠 (世界三大衛兵交接) 纪念为国牺牲的英烈, 欣赏庄重的三军仪队卫兵交接仪式

四四南村 (拍攝 101 大樓最美的角度) 结合历史与文创的景点, 拍摄台北 101 大楼的绝佳角度之一

101 大樓商圈 台湾最高地标,汇集国际精品、时尚品牌、美食与观景台,是购物与观光的热门景点

饒河夜市 台北最具代表性的夜市之一,适合边逛边尝小吃

入住溫泉酒店休息 (房間内有溫泉池.泡正統美人湯)

台北 🔀 吉隆坡

(B/MOB) 早上自由活動, 前往桃園機場送機,







Tel: 03-8959 1088 HP: 010-200 8350

7D6N Taipei/Kaohsiung/Nantou+Alisan

KUL 📈 Taipei

(MOB/X)

Hotel 3 *: Taipei Hotel Papawhale or similar

Ximending Shopping District attracts a large number of visitors with its vibrant shopping, diverse cuisine, rich culture.

Taipei (0.5H) Keelung (2.5H) Taichung (B/**X**/D)

Hotel 4★: Taichung Green Hotel or similar

Shifen Station, Pingxi (Self-paid Sky Lantern Release) A historic railway station where visitors can release sky lanterns to make wishes and experience a unique traditional culture.

Jiufen Old Street (Inspiration for Spirited Away) A hillside old street filled with teahouses and traditional street food.

Zhong She Flower Market (Taiwan's Largest Flower Exhibition Garden) A breathtaking floral park with vibrant blooms year-round.

Taichung (2.5H) Kaohsiung

(B/L/**X**)

Hotel 3 🕇 : Kaohsiung Travel Journey Hotel Qixian Branch or similar

Hakka Cultural Village Showcasing Hakka culture, traditional architecture, and folk customs.

Fo Guang Shan (Buddha Memorial Center) One of Taiwan's most famous Buddhist landmarks.

Kaohsiung Pier-2 Art Center Tour (Dagang Bridge / Warehouse No.2 / Banana Pier) A vibrant cultural and creative district blending modern art, historic architecture, and scenic harbor views, making it one of Kaohsiung's most artistic attractions.

Liuhe Night Market (Self-arranged dinner at food street) One of Kaohsiung's most iconic night markets.

Kaohsiung (1.5H) Chiayi

(B/L/**X**) Hotel 4 ★: Chiayi Renyi Lake Hotel or similar

Pearl Exhibition Hall Learn about pearl cultivation and processing while admiring a variety of exquisite pearl jewelry.

Tianchang Dijiu Bridge A romantic suspension bridge symbolizing eternal love, surrounded by beautiful natural scenery.

Longyin Temple A historic Buddhist temple with a serene atmosphere, perfect for worship and peaceful contemplation.

Alishan National Park - Song of the Forest Famous for its breathtaking forest landscapes and diverse natural ecology.

Alishan Sacred Tree (Alishan Sea of Clouds / Sisters' Ponds / Shouzhen Temple – includes a short train ride) Marvel at the ancient thousand-year-old red cypress, experience the dreamy sea of clouds, visit tranquil twin lakes.

Wenhua Road Night Market A vibrant local night market featuring a variety of Taiwanese delicacies such as chicken rice.

Chiayi (1.5H) Nantou (1H) Taichung (B/L/X) Hotel 3 *: Taichung Wenhua Road Hotel or similar

Sun Moon Lake Scenic Area Taiwan's largest freshwater lake, renowned for its breathtaking lake and mountain scenery

Sun Moon Lake Boat Tour & Wenwu Temple Visit Enjoy a boat ride on Sun Moon Lake, admire its stunning views.

Indigenous Specialty Center Learn about Taiwan's indigenous culture and shop for unique handicrafts and local specialties.

Gaomei Wetlands (Voted by Japan as the world's most beautiful sunset spot) A rich ecological wetland reserve.

National Taichung Theater (A world-class green energy building costing 4.3 billion TWD) Designed by a renowned Japanese architect, this theater features a distinctive, flowing architectural design and is an iconic cultural landmark.

Fengjia Night Market One of Taiwan's most popular night markets.

Taichung (2.5H) Taipei

(B/L/X)

Hotel 4 *: Silicon Valley Hot Spring Hotel or similar

Taipei Vigor Pineapple Cake Gift Shop Famous for its authentic Taiwanese pineapple cakes, offering a chance to taste and purchase this iconic local delicacy as a souvenir.

Tianlu Art Center A cultural hub featuring exquisite jade, handicrafts, and art collections, making it an excellent place to learn about Taiwan's jade carving heritage.

Martyrs' Shrine (One of the world's top three guard-changing ceremonies) A memorial honoring fallen national heroes, where visitors can witness the solemn and precise military guard-changing ceremony.

Si Si Nan Cun (Best Spot to Capture Taipei 101) A historic and cultural village blending old architecture with modern creativity, offering the perfect vantage point for photographing Taipei 101.

Taipei 101 Shopping District Taiwan's tallest landmark, home to luxury brands, fashion boutiques, gourmet dining, and an observation deck, making it a must-visit for shopping and sightseeing.

Raohe Night Market One of Taipei's most iconic night markets, ideal for strolling and tasting famous street foods.

Stay at a Hot Spring Hotel (In-room hot spring bath - Authentic "Beauty Hot Spring" experience)

Taipei 🤾 KUL

(B/MOB)

Free and easy in the morning, transfer to Taoyuan Airport for departure to Malaysia.

- 1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
- 2. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
- 3. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.